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§ 1 Närvarande 

 

Ordföranden hälsar ersättaren Stig Alenlöv (SKPF) välkommen. 

 

Sekreteraren noterar närvaro. 

 

 

 

§ 2 Val av justerare 

 

Eva Sahlin utses att tillsammans med Ann-Marie Furumark justera 

dagens protokoll. 

 

 

 

§ 3 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning 

 

Dagordningen fastställs efter tillägg av några övriga frågor. 

 

 

 

§ 4 Anmälan av protokollsjustering KPR  10/2007-11-01 

 

Anmälan läggs med godkännande till handlingarna. 

 

 

 

§ 5 Anmälan av protokollsjustering ÄN 10/2007-11-15 

 

Anmälan läggs till handlingarna. 

 

 

 

§ 6 Anmälan av protokollsjustering HKR  7/2007-11-01 

 

Anmälan läggs till handlingarna. 

 

 

 

§ 7 Sammanträdestider 2008 

 

Rådet fastställer följande tider: tisdagar kl. 10-12 

 

 15 januari 

 5 februari 

 11 mars 

 8 april 

 6 maj 

 3 juni 

 12 augusti 

 9 september 
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 7 oktober 

 11 november 

 9 december 

 

 

 

§ 8 Verksamhetsplan 2008 för äldrenämnden – MBL-version 

 

Ärendet MBL-förhandlat den 4 december 2007. Facken framförde 

behovet av utbildning för blivande chefer inom äldreomsorgen 

ADEPT- och Trainee-utbildning, men gjorde i övrigt ingen erinran. 

 

Rådet gör följande uttalande: 

 
KPR noterar med tillfredsställelse att förvaltningen avser att omgående 
anordna obligatorisk utbildning (s 11-12) för biståndshandläggare och deras 
chefer om tillämpningen av de nya riktlinjerna för biståndsbedömning. Det är 
nödvändigt att riktlinjerna får genomslag redan från allra första början efter 
ikraftträdandet.  
 
I det sammanhanget vill vi också framhålla att informationsplanen (s 6) måste 
omfatta tydlig information till de äldre och deras närstående om innebörden 
av de nya riktlinjerna. När KPR behandlade förslaget till riktlinjer (2006-05-29) 
framhöll vi bland annat att ”det behövs information om dessa riktlinjer i annan, 
mer lättillgänglig form, avsedd för brukare, närstående, pensionärsföreningar 
och liknande. Inte heller de politiska beslutsfattarna tycks alltid vara helt 
förtrogna med vad som gäller. De kan nog också behöva kortare, mer 
lättsmält upplysning om riktlinjerna. Missförstånd och felaktiga uppgifter i 
massmedia skulle då kunna undvikas.”  Vi tycker att detta uttalande nu är i 
högsta grad relevant.   
 
KPR ser för övrigt med intresse fram mot förslagen om innehåll, uppdrag och 
uppgifter för det nyinrättade bedömningskansliet (s 8).  

 

 

 

§ 9 Tillsättning av två befattningar som medicinskt ansvariga för 

rehabilitering (MAR) i Stockholms stad 

 

Äldreförvaltningen föreslår att en MAR organisatoriskt placeras i en 

stadsdelsnämnd. Den andra befattningshavaren föreslås arbeta över 

flera stadsdelsnämnder. Detta för att försöket ska omfatta två olika 

modeller för MAR:ens uppdrag. Efter samråd med stadsdelsnämn-

derna förslår äldreförvaltningen att en befattning som MAR placeras 

organisatoriskt i Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd, som är ett 

ytterstadsområde. Den andra befattningen som MAR delas mellan 

stadsdelsnämnderna Kungsholmen, Norrmalm och Östermalm, som är 

tre innerstadsområden. 

 

 

Rådet framhåller att MAS:arna bör ha det samlade ansvaret, men har i 

övrigt ingen erinran. 
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§ 10 Förslag till riktlinjer för köhanteringssystem av äldreomsorgens 

vård- och omsorgsboenden 

 

Valfrihet kommer att införas i äldreomsorgens vård- och 

omsorgsboenden den 1 juli 2008. För att hantera detta pågår ett 

arbete med att utveckla ett köhanteringssystem där alla vård- och 

omsorgsboenden inom kundvalssystemet ska ingå. I föreliggande 

förslag till riktlinjer för köhanteringssystem inom äldreomsorgens 

vård- och omsorgsboenden föreslås hur köhanteringssystemet ska vara 

uppbyggt och hur det ska tillämpas. Förslaget har utformats för att 

tillgodose såväl den enskildes rätt att välja boende som 

socialtjänstlagens krav på att gynnande biståndsbeslut ska verkställas 

inom skälig tid. 

 

 

Rådet gör följande uttalande: 

 
Förvaltningen föreslår att plats ska förmedlas enbart efter kötid och hävdar att 
det inte är möjligt för biståndshandläggaren att ”prioritera någon enskild förbi 
en kö”. Detta kan vi inte acceptera. Ett valfrihetssystem får inte konstrueras 
så att det omöjliggör hänsyn till individuella behov, något som annars är 
grundläggande i alla beslut om bistånd, vård och omsorg. Till individuella 
behov hör utöver medicinsk status givetvis även sociala förhållanden.  KPR 
kräver att behovskriterier ska inarbetas i den tekniska lösningen av 
kösystemet. Det kan bland annat ske genom att vårdtyngdsnivån beaktas. 
 
Vidare anser vi att ”närhetsprincipen” på något sätt borde finnas med i 
köhanteringen. Kanske menar förvaltningen att detta tillgodoses genom att 
den sökande kan stå i flera köer? Vi är medvetna om att denna fråga kan 
vara besvärlig att lösa men vill ändå att den utreds och övervägs ytterligare. 
 
Slutligen anser KPR att tre dagar är en alldeles för kort tid för den enskilde att 
i kontakt med anhöriga fundera och lämna besked om att acceptera erbjuden 
plats. Vi menar att en vecka är den kortaste tid som kan komma i fråga.   

 

 

 

§ 11 Rapportering av ej verkställda beslut enligt 4 kap 1§ 

socialtjänstlagen, kvartal 3 2007 

 

Enligt socialtjänstlagen (SoL) 16 kap. 6 f-h § är kommunerna skyldiga att 

anmäla alla gynnande beslut enligt 4 kap. 1 § socialtjänstlagen som inte 

verkställts inom tre månader. Rapportering ska ske till länsstyrelsen, 

kommunens revisorer och kommunfullmäktige. Rapporteringsskyldigheten 

gäller även alla avbrott i verkställigheten om beslutet inte har verkställts på 

nytt inom tre månader från dagen för avbrottet. Kommuner som inte inom 

skälig tid tillhandahåller bistånd enligt 4 kap. 1 § SoL som någon är 

berättigad till enligt beslut av kommunen, kan av länsrätten åläggas att 

betala en särskild avgift. 

 

 

Rådet har ingen erinran. 
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§ 12 Förvaltningschefens information 

 

 Yttrande: Upphandling av drift av vård- och omsorgsboenden inom 

äldreomsorgen (Sekretessärende) 

 

 Togs upp kommande upphandlingar av entreprenad och enstaka platser 

i särskilt boende för äldre. 

 

 Chatrin Engbo presenterar sig och det kommande arbetet i 

Bedömningskansliet från årsskiftet. 

 

 Utdelas ÄldreCentrums rapport: SNAC-K: Vårdbehov och insatser för 

de äldre 2002 – 2006 Kungsholmen/Essingeöarna 

 

 Utdelas Aktuellt på äldreområdet 2007 (SKL) 

 

 Utdelas broschyr: ”Till dig som vårdar en anhörig eller närstående” 

 KPR önskar tid för mer ingående diskussion angående upphandling 

med inbjuden från SLK, vilket förvaltningen ordnar. 

 

 Lunch för KPR ordnas i Stadshuskällaren den 31 januari kl. 11.30. 

 

 

 

§ 13 Övriga frågor 

 

 Apodoser. Är det korrekt att äldre får betala administrationsavgift för 

 Apotekets hantering av Apodoser? Förvaltningen undersöker. 

 

 Förtroenderåd. Uppgifter ska inhämtas från alla stadsdelsnämnder. 

Rådet vill se enhetliga regler över staden. Återkommer. 

. 

 Sammanslagning av stadsdelsnämnder påverkar även pensionärsråden. 

KPR:s medlemmar avser uppvakta fullmäktiges ledamöter i hopp om 

motion i frågan med förslag om ökat antal medlemmar i de större 

stadsdelarnas lokala pensionärsråd. 

 

 Hyror och andra kostnader i äldreboenden. Redovisning önskas. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Göran Edenberg 

sekreterare 


